
Obecn)z rirad Strdne pod Tatrami
V Str6ilach pod Tatrami

08.04.201s
Z AP I S N I C A

Zo zasadnutia poslancoy OZ
uskutoinenej dila
02.04.2015

Pritomni: lpodtapriloZenej prezendnej listiny/ podet:

poslanci OZ

ostatni

hostia

Nepritomni /menovite/:

ospravedlneni:

neospravedlneni:

Rokovanie otvoril a viedol J|nBadLo, starosta obce,
ktory prehl6sil OZ za sp6sobil6 avznilSaniaschopn6 apredloLiln6vrh programu rokovania:

Program:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Urdenie zapisovatefa a overovatel'ov z6pisnice
3. Schvflenie dot6cie na cestnf komunikdciu
4.rJpravarozpodtu Materskej 5ko1y na rok 2015
5. R6zne

-2-



Priebeh rokovania:

K 1. bodu programu:. Starosta obce predloZi program rokovania, s ktorym 8 poslanci OZ
sfhlasili. Pnslanec Slavomir BadLo bol v tom eSte nepritomny.

K 2. bodu programu: Za overovatelov z6pj
BadZ.a.

K 3. bodu programu:

starosta urdil J6na BadLa st,. a Ondreia

Starosta obr:zndmil poslancov OZ o moZnosti zapojtt'sa do Vyzvy dislo USVRK-OKA-
20151000967 na predkladanie Ziadosti o posk nutie dot6cie v p6sobnosti Ministerstva vnittra

zapojit' do programu Aktivita 2.2: D otlciaSlovenskej republiky. Starosta obce by sa
urden6 na podporu vybudovania, dobudovania
infra5truktirry - miestnych komuniklciik osid

rekonStruk cie zhkladnej techni ckej
eniam s marginali zov anymi r6mskymi

komunitami. Maxim6lna vy5ka dot6cie je 15 00€ najeden projekt s poZadovanou vjzSkou
.mdj 2015 a opravovalaby sa cesta z dediny
lufinancovala s vlastnVch zdroiov.

Starosta predloZil tento n6vrh na schvdlenie,
BadZo e5te nebol na zastupitel'stve pritomny.

8 poslanci boli za a poslanec Slavomir

spolufinancovania 10%. Terminuz|vterky je 7

do r6mskej osady. Obec by spoluridast' l0% sr

K 4. bodu programu:
Starosta obce predloZil pritomnytn Ziadost' Za\ladnej Skoly s MS Strane pod Tatrami
o 

.lavy5enie 
rozpodtu MS o sumu 10 000,00€, $to* b-v po"zitl na mzdy a odvody na uditefky

MS, vymalbvanie tried v MS a na itpravu dvorf v MS s vyuZitim zhhradneho n6by,tku
a dopravnych prostriedkov v MS. (vyrovnanie ter6nu, osadenie ztthradneho n6bvtku.
vytvorenie rovnej plochy pre vyuZitie bicyklovf autidok a kolobeZiek).
Poslanec Jirlius BadZo navrhol, aby sa VS navjrsil rozpodet o 1000€ z d6vodu, Ze obec
momentalne m6 vel'k6 finandnd investicie do modulovej ZS v osade. Po diskusii poslanci
navrhli pres unirt' finandn6 prostriedky 1 000,00€ z pohiimej ochrany.
Starosta predloZil n6vrh na schvflenie, kde 8 poslanci boli zaa poslanec Slavomir BadZo e5te
nebol na zastupitellstve pritomny.

K 5. Bodu programu:
- Poslanec Slavomir BadLo sa dostavil na zastupitel,stvo.
- p. Mgr.Jana Vaverd6kovii poZiadala starostu obce aj spolu s poslancam i OZ o opravu
obvodov6ho mfru na obecnom cintorine, ktory tutorpid,evazo strany rodinn6ho domu
Jozefa Pitori6ka, Str6ne pod Tatrami d.16 a ohrozuje bezpednost' aLivotprisluSnikov tohto
rodinn6ho domu a ostatnych n6vStevnikov cintorina. Poslanci spolu so starostom obce fiito
Ziadost' zobrah na vedomie.
- p'Rastislav Vando pripomienkoval na starostu obce, kedy bude dobudovan6 kanaliztcia
a opraven6 cesta na ich ulici. Starosta obce poved al, Le nakanalizdciu sa myslelo pri
zostavovani rozpodtu na rok 2015 a dobudovaniekanahzhcie je napl6novan6 na tento rok.
Starosta obce informoval Rastislava Vanda, i.e akby sme dostali dot6ciu na rekonStrukciu
cesty do osady, tak by obec zabezpedila rekonstrukciu cesty na ich ulici.
- p.Rastislav Vando poLiadal starostu obce, di by obec nezavtedlakamerovy syst6m pri
obecnom frade, cintorine a parku, z d6vodu, Ze adolescenti a ma16 d,eti zosady robia
vytrZnosti po obci. Starosta zobral tento n6vrh na vedomie.
- p'Slavka Tondrov6 poLiadala starostu obce, aby upozornil prev6dzkovatel'a Srikromn6ho
centra vol'nd'ho dasu, aby podas kruZkov dodrZiavali deti poriadok, nenidili vchodove dvere,
okn6 do kultrirneho domu, nedopustili, aby ml6de L na s6ie chodili v kolieskovych korduliach.
Starosta prisliirbil, Le prevhdzkovatel,a SCVi u ozomi.
- p'Sl6vka Tondrov6 poLiadala starostu obce, aby poZiadal Lubomiru pitoi6kovri, aby
dohovorila veriacim, aby pred, po omsi a podas stietnuti dodrZiavali poriadok v obci. Starosta



prisl'ubil, ie p,Pitoiakovf na to upozorni.' - p.Rastislav Vando navrhol urobif akciu ,,Z",kdeby sa svojpomocne a spolodne opravila
obec (park, cintorin atd'.). Starosta obce spolu s poslancami tinto n6vrh zobralina vedomie.

Overovatelia: J \nBadZo st.

Ondrej BadZo

Zapisal:
JhnBadlo
08.04.201s


